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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr IX/2019 

IX Sesja w dniu 24 lipca 2019. 

 

Obrady rozpoczęto 24 lipca 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:44 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski  

2. Mirosław Gromek  

3. Beata Herman  

4. Michał Kacprzak  

5. Bogusław Konrad  

6. Anna Krajewska  

7. Robert Krajewski  

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska  

9. Krzysztof Laska  

10. Ewa Orzechowska  

11. Waldemar Józef Pałys  

12. Jerzy Pawluczuk  

13. Paweł Adrian Pecura  

14. Mirosław Pędzich  

15. Andrzej Pęksa  

16. Edward Witold Podbielski  

17. Mieczysław Szymalski  

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński  

21. Edward Zalewski 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia IX sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram IX sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał wszystkich przybyłych na obrady. Stwierdził, że na stan 21 Radnych,  

na sesji obecnych jest 20 radnych, w związku z powyższym podjęte uchwały będą 

prawomocne. Poinformował, iż radny p. Henryk Wilczewski usprawiedliwił swoją 

nieobecności na sesji Rady Miasta. 
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2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że 22 lipca 2019 

r. do Rady Miasta wpłynął wniosek Burmistrza  Miasta o zwołanie sesji w trybie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym. Przewodniczący Rady Miasta  

p. Robert Krajewski powiadomił, że Rada Miasta może wprowadzić zmiany do  porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Do zmian porządku obrad 

sesji zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wymagana jest zgoda 

wnioskodawcy. 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do Porządku obrad.  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Ostrowi Mazowieckiej w latach 2019-2021 projektu konkursowego pn. „MOPS 

CHANGE” w ramach PO WER 2014-2020, Działanie 2.5 Skuteczna pomoc 

społeczna, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Ostrowi Mazowieckiej w latach 2019-2022 projektu pozakonkursowego pn. „Akcja 

Integracja” w ramach IX Osi Priorytetowej RPO WM 2014-2020 Wspieranie 

włączenia społecznego i walka z ubóstwem, Działanie 9.1 Aktywizacja społeczno-

zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu.  

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2019-2029.  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 

roku. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

6. Zakończenie obrad.  

 

 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Ostrowi Mazowieckiej w latach 2019 - 2021 projektu konkursowego pn. "MOPS 

CHANGE" w ramach PO WER 2014 - 2020, Działanie 2,5 Skuteczna pomoc społeczna,  

b) w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Ostrowi Mazowieckiej w latach 2019 - 2022 projektu pozakonkursowego pn."Akcja 

Integracja" w ramach IX Osi Priorytetowej RPO WM 2014 - 2020 Wspieranie 

włączenia społecznego i walka z ubóstwem, Działanie 9.1 Aktywizacja społeczno - 

zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

W imieniu Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera głos zabrała kierownik MOPS  

p. Agnieszka Gwardiak, która poinformowała zebranych o pozytywnym zatwierdzeniu dwóch 
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projektów konkursowych składanych przez MOPS. Przedstawiała, że pierwszy projekt pn. 

"MOPS CHANGE" w ramach PO WER 2014 – 2020 będzie w 100% sfinansowany  

ze środków Unii Europejskiej. Udzieliła informacji, że koszt ww. projektu to kwota  420.000 

zł. W ramach przytoczonego projektu zostanie wykonane: reorganizacja MOPS polegająca na 

oddzieleniu pracy socjalnej od udzielania świadczeń socjalnych, w których prowadzone są 

postępowania administracyjne; doposażenie MOPS w sprzęt komputerowy, przeprowadzenie 

remontu budynku. Dodatkowo w listopadzie br. na okres 16 miesięcy zostanie sfinansowane 

zatrudnienie 2 pracowników socjalnych co pozwoli na spełnienie ustawowego warunku  

1 pracownika socjalnego na 2000 mieszkańców. Podała, że obecnie w MOPS zatrudnionych 

jest 9 osób na stanowiskach pracowników socjalnych. Kierownik MOPS p. Agnieszka 

Gwardiak wyjaśniła, że drugi projekt odnosi się do aktywizacji zawodowej osób biernych 

zawodowo będących klientami MOPS. Dodała, że w ramach przytoczonego projektu 

powstanie klub integracji społecznej, a osoby biorące udział w projekcie zostaną objęte 

intensywnym wsparciem w celu wyprowadzenia ich w z sytuacji w której się znalazły. 

Nadmieniała, iż koszt realizacji projektu przez 3 lata to kwota 811.000 zł. Zwróciła uwagę,  

że wkład własny miasta to: praca wolontariuszy, koszty związane z utrzymaniem biura 

projektu oraz zasiłki celowe wypłacane w ramach działalności MOPS. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Radny Paweł Pecura zadał pytanie jak wygląda praca woluntariuszy w MOPS. 

Kierownik MOPS p. Agnieszka Gwardiak poinformowała, że w ramach projektu 

wolontariuszem będzie specjalista. Objaśniła, że obecnie trwają działania mające na celu  

umożliwienie pracy wolontariuszy. Podkreśliła, że zostanie utworzony zespół odpowiedzialny 

za tworzenie koła wolontariatu działającego przy MOPS, który równocześnie będzie 

zajmował się usługami w ofercie ośrodka oraz pracą socjalną. Potwierdziła, że MOPS 

korzysta z pomocy osób chcących udzielić pomocy MOPS. Zaznaczyła, że praca 

wolontariuszy jest sformalizowana poprzez podpisanie umowy i dostosowanie rodzaju pracy  

do potrzeb osób wymagających pomocy.  

Radny Stanisław Dylewski zapytał o sposób realizacji projektu aktywizacji zawodowej. 

Pytał czy będą organizowane warsztaty przystosowania do pracy czy wyłącznie teoretyczne 

wzmocnienie uczestników projektu. 

Pani Agnieszka Gwardiak odpowiedziała, że wszelkie projekty unijne prowadzone   

w ramach aktywizacji zawodowej organizowane są zgodnie z zasadą indywidualnego 

dostosowania działań. Wskazała, że każdy uczestnik zostanie zdiagnozowany przez 

specjalistów tj. doradcę zawodowego, kreatora kariery w celu określenia potrzeb  

i predyspozycji . Wymieniała, iż w ramach projektu będą organizowane: szkolenia; warsztaty; 

działania związane z pośrednictwem pracy np. staże zawodowe. Zaznaczyła, że najważniejszą 

kwestię stanowi powrót osób biernych zawodowo na rynek pracy 

Innych głosów w dyskusji nie było 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/92/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej w latach 

2019 - 2021 projektu konkursowego pn. "MOPS CHANGE" w ramach PO WER 2014 - 

2020, Działanie 2,5 Skuteczna pomoc społeczna. 

Wyniki głosowania: 
za : 20, przeciw : 0, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/93/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 

realizację przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Ostrowi Mazowieckiej w latach 

2019 - 2022 projektu pozakonkursowego pn."Akcja Integracja" w ramach IX Osi 

Priorytetowej RPO WM 2014 - 2020 Wspieranie włączenia społecznego i walka z 

ubóstwem, Działanie 9.1 Aktywizacja społeczno - zawodowa osób wykluczonych i 

przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 

Wyniki głosowania: 
za : 20, przeciw : 0, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 

 

4. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r.;  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na 

lata 2019 - 2029.;  

c) zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 

roku.; 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska dokonała wprowadzenia do przedmiotowych 

projektów uchwał informując, iż zaproponowane zmiany dotyczą wprowadzenia dwóch 

projektów realizowanych przez MOPS tj. „MOPS CHANGE” oraz „Akcja integracja”  

na łączną kwotę ok. 230 tys. zł;, zwiększenia planu dotacji inwestycyjnej w kwocie 15 tys. zł 

na monitoring systemu alarmowania ludności. Skarbnik Miasta omówiła  zmiany w zadaniach 

inwestycyjnych realizowanych z udziałem środków zewnętrznych, które będą  rozłożone na 

lata 2019-2020 dot. ulic Kościuszki i Łącznej, a także dot. przebudowy Miejskiej Biblioteki 

Publicznej. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska podkreśliła, że zmiany następują w planie 

dochodów i wydatków na rok 2019, 2020 oraz WPF. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

pokreśliła, że w planie wydatków budżetu miasta br. zaproponowano wprowadzenie zadań 

przyjętych przez Radę Miasta w uchwale w/s planie wydatków niewygasających z upływem 
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roku budżetowego 2018r. tj.: ul. Działkowa- dokumentacja, ul. Olszynowa - dokumentacja  

i wykonanie, ul. Pasażerska- dokumentacja, ul. Ptasia- dokumentacja, ul. Wyspiańskiego- 

dokumentacja, budownictwo socjalne- przygotowanie terenu i dokumentacja. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że proponowane projekty uchwał zawierają nowe 

zadanie inwestycyjne pn. ”zakup nieruchomości” położonej na ul. Tankowej. Skarbnik Miasta 

p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że zaproponowany plan wydatków przewiduje zwiększenie 

środków pieniężnych na zadania związane z miejskim programem przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomani o około 130 tys. zł., na usługi opiekuńcze o kwotę 144 tys. zł. 

oraz wyposażenie budynku Starej Elektrowni o wartość 50 tys. zł. Skarbnik Miasta wyjaśniła, 

że przedstawione powyżej propozycje zmian powodują zmniejszenie deficytu budżetowego  

w roku 2019 o kwotę 1 288 346,48 zł przy jednoczesnym zmniejszeniu wielkości 

zaplanowanego  kredytu długoterminowego o wartość 1 300 000,00zł.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Komisja 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała w/w 

projekty uchwał.  

Radny p. Krzysztof  Laska zwrócił się z prośbą o podanie informacji przedstawionej  

w procentach dotyczącej ilości uzyskanych środków zewnętrznych oraz wkładu własnego 

miasta na zadania inwestycyjne pod nazwą ul. Kościuszki i ul. Łącznej. Radny zapytał czy 

zadanie inwestycyjne dotyczące zakupu mienia przy ul. Tankowej nie wymaga podjęcia 

odrębnej uchwały. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że nie ma potrzeby podejmowania 

oddzielnej uchwały w/s zakupu nieruchomości przy ul. Tankowej jednocześnie podając jako 

przykład podobną sytuację działki usytuowanej przy Ratuszu. Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer poinformował, że miasto jest beneficjentem konkursu rządowego na dofinansowanie 

budowy dróg lokalnych, w którym istnieje możliwość uzyskania do 70% dofinansowania na 

pokrycie kosztów inwestycji. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że miasto 

złożyło dwa wnioski konkursowe dotyczące ul. Kościuszki i ul. Łącznej. Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer poinformował, że do chwili obecnej odbyły się dwa postępowania przetargowe 

w/s ul. Kościuszki, które w rezultacie zostały unieważnione. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  

wyjaśnił, że następny przetarg z terminem realizacji w/w inwestycji  na lata 2019-2020 

zostanie ogłoszony po trwającej obecnie sesji Rady Miasta. Burmistrz Miasta poinformował, 

że warunkiem ogłoszenia w/w postępowania przetargowego jest podjęcie procedowanej 

uchwały. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że w roku 2020 miasto będzie 

borykać się z sporym  wyzwaniem drogowym wynikającym z realizacji inwestycji budowy 

ciągów pieszo-rowerowych i przebudowy ulicy ul. Kościuszki.  

Radny p. Jacek Wilczyński odnosząc się do tematu dyskusji zwrócił się z prośbą  

o wskazanie osób nadzorujących realizację inwestycji ul. Żale. Radny poinformował,  

że otrzymał informację od Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki o rozpoczęciu 

przedsięwzięcia od strony ul. Łomżyńskiej, natomiast początek realizacji zadania odbył  

się w innym miejscu. Radny zauważył, że nowo powstała inwestycja przy ul. Żale kończy  

się  ok. 150 m przed zjazdem od strony ul. Łomżyńskiej. Radny zauważył, że mieszkańcy 

miasta mają posesje usytuowane po prawej stronie w/w odcinka ulicy wobec czego  

w dalszym ciągu nie będą mieli wykonanej nowej drogi. Radny wyraził przekonanie,  

że miasto jako współudziałowiec inwestycji powinno mieć wymagania co do prawidłowego 

jej wykonania. Radny zwrócił się z  prośbą o odniesienie się co do przedstawionego wyżej 

problemu.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odpowiedział, że udzieli on odpowiedzi na powyżej 

zadane pytanie po sprawdzeniu dokumentacji inwestycji ul. Żale. Burmistrz Miasta p. Jerzy 
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Bauer przypomniał, że powyższa inwestycja prowadzona jest przez Gminę Ostrów 

Mazowiecka.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zapytała jakie są szanse na realizację  

i  wykonanie  ul. Olszynowej.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że jedna z najnowszych dokumentacji 

dotyczy właśnie ul. Olszynowej. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wyjaśnił, że władze miasta 

po otrzymaniu informacji na temat uzyskania pozwolenia na budowę złożą propozycje 

dotyczącą wykonania powyższej inwestycji przy konstrukcji budżetu miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą o przedstawienie dokładnej liczby 

dofinansowania zewnętrznego w/s inwestycji ul. Kościuszki.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do powyższego pytania radnego 

odpowiedział, że władze miasta czekają na otrzymanie oficjalnej informacji w/s. Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że dofinansowanie zewnętrzne może oscylować  

w wysokości 70%.   

Radny p. Jacek Wilczyński (Ad Vocem) nawiązał do swojego pytania  dotyczącego 

osób z Urzędu Miasta nadzorujących realizację ul. Żale. Radny wyraził zdanie, że władze 

miasta przeznaczając pieniądze z budżetu miasta na realizację ul. Żale powinny dbać  

o mieszkańców miasta mieszkających na w/w ulicy. Radny zapytał co było powodem, że 

powyższa   inwestycja nie została rozpoczęta od strony ul. Łomżyńskiej.  

 Radny p. Mieczysław Szymalski pogratulował zmian zaproponowanych przez 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera jednocześnie wyrażając opinię, że są to zmiany dobre 

dla miasta. Radny zaznaczył, że Klub Radnych, którego jest przedstawicielem jest „za” 

wprowadzeniem proponowanych zmian do budżetu miasta. Radny  dodał również , że Radni 

nie zagłosują „za” dokonania zakupu nieruchomości w formie wieczystego użytkowania. 

Radny uzasadnił swoją powyższą wypowiedź tym, że Radni nie znają przeznaczenia 

planowanego zakupu działki zlokalizowanej przy ul. Tankowej. Radny w związku  

z powyższym zaproponował  wyodrębnienie przedsięwzięcia zakupu działki poprzez 

oddzielną uchwalą.  

Radny p. Paweł Adrian Pecura (Ad Vocem) odnosząc się do tematu dyskusji a tym 

samym do tematu planowanego zakupu działki wyjaśnił, że działka ma przeznaczenia 

usługowe w Miejskim Planie Zagospodarowania Przestrzennego. Radny poinformował,  

że kwota 1m
2 

 wynosi 113 zł. Radny p. Paweł Adrian Pecura wyraził opinię, że jest „za” 

dokonaniem zakupu działki przez miasto.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) nawiązując do tematu zwrócił uwagę,  

że działka przy ul. Tankowej stanowi kolektor deszczowy co wpływa na zmniejszenie 

atrakcyjności tej nieruchomości. Radny poddał pod zastanowienie zakup nieruchomości  

o wartości ok. 1 mln zł. biorąc pod uwagę  potężne kredyty zaciągnięte przez miasto. Radny 

zauważył, że nie została przedstawiona informacja określającej przeznaczenie działki  

w przypadku zakupienia jej przez miasto.  Radny wyraził zdanie, że Radni Miasta powinni 

otrzymać informację o przeznaczeniu planowanej do zakupu działki przy ul. Tankowej przed 

przystąpieniem do głosowania.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do tematu dyskusji zwrócił uwagę,  

że z uzyskanych informacji, które zostały przedstawione przez Radnego p. Pawła Pecurę 

wynika, że nieruchomość posiada powierzchnie ok. 1 ha. Radny zauważył, że na atrakcyjność 

działki usytuowanej przy ul. Tankowej będzie wpływała zmiana przeznaczenia w Miejskim 

Planie Zagospodarowania Przestrzennego. Radny wyraził zdanie, że pozostawienie 
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nieruchomości przy ul. Tankowej bez zmiany przeznaczenia działki może wiązać  

się z zaniepokojeniem mieszkańców miasta sąsiadujących z planowaną do zakupu działką  

np. w sytuacji dokonania zakupu nieruchomości przez inwestora, który na tym terenie będzie 

prowadzić uciążliwą usługę dla mieszkańców miasta.  

Radny p. Jacek Wilczyński nawiązując do tematu dyskusji przypomniał o prośbie  

Radnego p. Mieczysława Szymalskiego dotyczącej wyodrębnienia zadania zakupu 

nieruchomości przy ul. Tankowej. Zapytał czy takie rozwiązanie  byłoby zgodne z prawem. 

Dodał, że brak Radcy Prawnego na sesji uniemożliwia  otrzymanie odpowiedzi na to pytanie. 

Radny wyraził opinię, że Radni Miasta oraz mieszkańcy miasta chcieliby poznać cel zakupu 

przedmiotowej nieruchomości. Radny wyraził zdanie, że Burmistrz Miasta nie liczy się ze 

zdaniem  wszystkich Radnych Rady Miasta.  

Radna p. Renata Trojanowska zapytała czy Przewodniczący Rady Miasta p. Robert 

Krajewski będzie podawał pod głosowanie wszystkie trzy uchwały łącznie. Radna wyjaśniła, 

że powyżej zadanie przez nią pytanie ma związek z tym, że chciałaby zabrać głos w/s WPF.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski odnosząc się do pytania radnej 

odpowiedział, że omawiane będą wszystkie uchwały razem natomiast głosowanie odbędzie 

się oddzielnie nad poszczególnymi uchwałami.  

Radna p. Renata Trojanowska poinformowała, że od kiedy zaczęły się prace nad 

budżetem miasta na 2019 rok miała ona swoje uwagi co do WPF, które zgłaszała podczas 

poszczególnych Komisji Rady Miasta. Radna wyraziła zdanie, że z jej obserwacji wynika, że 

nic w powyższej kwestii się nie zmienia od ponad pół roku. Radna zwróciła uwagę, że  

w WPF zaplanowane są ogromne kredyty zarówno na rok bieżący jak i na rok kolejny. Radna 

zauważyła, że spłata w/w kredytów jest zaplanowana w sposób dziwny i niezrozumiały. 

Radna zaproponowała, że jeżeli komuś wydaje się, że spłata zaciągniętych kredytów będzie 

bezproblemowa aby zajrzał do WPF. Radna wyraziła opinię, że WPF skonstruowana jest  

w bardzo dziwny sposób i wynika z niej przedziwna łatwość spłaty bardzo dużych kredytów. 

Radna swoją powyższą opinię uzasadniła tym, że z WPF wynika, że dochody budżetu rosną  

o ponad 27 % natomiast wydatki zaledwie o 3% przez 10 lat. Radna zwróciła uwagę, że jeżeli 

radni przeanalizują sobie w/w zapisy okaże się również, że zaplanowany został wzrost 

wynagrodzeń o 1,7 %, wydatki na funkcjonowanie samorządu również 1,7 % natomiast 

ogólne wydatki budżetu mają rosnąć o 3 % przez całe 10 lat. Radna wyraziła zdanie, że 

zrozumiałe jest, że WPF zaplanowana na 10 lat nie będzie i nie może być dokładna. Radna 

wyraziła opinię, że jednak na chwilę obecną WPF kłóci się ze zdrowym rozsądkiem. Radna 

zwróciła uwagę, że przy przyjęciu takich założeń wychodzi, że występuje nadwyżka 

dochodów bieżących nad wydatkami bieżącymi w pewnych latach nawet około 15 mln. zł. 

Radna wyraziła zdanie, że nigdy takiej nie było i raczej nie będzie. Radna wyraziła opinię, że 

jest to niemożliwe. Radna uzasadniła swoje powyższe stanowisko tym, że biorąc pod uwagę 

tylko wskaźnik inflacji wiadomym jest, że dochody te będą się zmieniać zupełnie inaczej. 

Radna poinformowała, że do chwili kiedy nie zostanie przedstawiana w miarę realistyczna 

WPF będzie ona zawsze głosować przeciw.   

Radna p. Jolanta Kwiatkowska odniosła się do tematu podjętego przez Radnego  

p. Jacka Wilczyńskiego dotyczącego obecności Radcy Prawnego podczas sesji Rady Miasta. 

Radna zwróciła uwagę, że wszelkie uchwały podejmowane przez Radę Miasta muszą być 

zgodne ze Statutem Miasta, który jest aktem prawa powszechnie obowiązującego. Radna 

zauważyła, że jeżeli uchwały nie są podejmowane zgodnie z powyższym aktem powinny 

zostać unieważnione. Radna przypomniała, że kiedyś burmistrz śmiał się ironicznie do 

Radnego p. Jacka Wilczyńskiego czy chodzi mu o podpis Radcy Prawnego na uchwale. 

Radna wyraziła zdanie, że nie jest to ironiczne lecz jest to fakt. Radna zauważyła, że jest to 
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wymóg prawa, że na uchwale musi być podpis Radcy Prawnego ponieważ to oznacza, że 

Radca Prawny zaakceptował zgodność tej uchwały z prawem. Radna w następnej kolejności 

odniosła się do kwestii materiałów udostępnianych na portalu e-sesja. Radna zwróciła uwagę, 

że udostępniane materiały nie są opatrzone podpisem Radcy Prawnego. Radna w związku z 

powyższym zapytała czy materiały te są w ogóle podpisywane przez Radcę Prawnego.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że ponieważ jest on  

w jakiś sposób odpowiedzialne za te materiały, które trafiają do radnych udzieli on 

odpowiedzi na powyższe pytanie. Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił,  że wszystkie 

materiały są podpisane i opatrzone pieczątką Radcy Prawnego. Przewodniczący Rady Miasta 

p. Robert Krajewski poinformował, że otrzymywane materiały w wersji elektronicznej nie 

posiadają w/w podpisu ze względów technicznych. Przewodniczący Rady Miasta uzasadnił to 

tym, że zamieszczenie wersji z podpisem i pieczątką wymaga skanowania dokumentu co 

wiąże się następnie z problemem w otwieraniu tych materiałów. Przewodniczący Rady 

Miasta p. Robert Krajewski zapewnił, że wszystkie materiały są sprawdzone przez Radcę 

Prawnego i zatwierdzone pod względem prawnym.  

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że chciałby on dodać do swojej 

wypowiedzi kwestię dotyczącą obecnie trwającej sesji nadzwyczajnej. Radny poddał pod 

rozwagę czy obrady sesji nadzwyczajnej służą do tak głębokich zmian gdzie się pomija pracę 

Komisji. Radny uzasadnił swoje stanowisko tym, że podejmowane kwestie są to sprawy 

bardzo istotne. Radny nawiązując do tematu planowanego zakupu działki wyraził zdanie, że 

powyższa kwestia powinna zostać przedyskutowana. Radny wyraził przekonanie, że być 

może będzie to bardzo trafny zakup. Radny wyraził zdanie, że niewłaściwym działaniem jest 

wrzucanie wszystkiego do „jednego worka”. Radny zauważył, że później sytuacja wygląda 

tak, że Klub Radnych „Porozumienie Radnych” jest przeciw ulicom, przeciw 

dokumentacjom. Radny zapytał jaki jest problem w tym aby oddzielić i zrobić np. oddzielne 

głosowanie nad zakupem działki lub przynajmniej w normalnym trybie ją procedować. Radny 

poinformował, że miał zupełnie inne wyobrażenie o sesji nadzwyczajnej. Radny wyraził 

zdanie, że rozumie sprawę projektu uchwały przedstawioną przez Kierownik MOPS. Radny 

poinformował, że zawsze zagłosuje za taką uchwałą jak uchwała przedstawiona przez MOPS. 

Radny wyraził zdanie, że zawsze będzie on za rozwojem miasta informując jednocześnie, że 

nie powinna mieć miejsca taka sytuacja, że radni są stawiani pod górę.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zwrócił się z prośbą do Radnych 

Rady Miasta aby byli precyzyjni. Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że przed sesją 

odbyła się Komisja Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że również uczestniczył  

w obradach Komisji przypominając jednocześnie, że wszyscy Radni Rady Miasta otrzymali 

zaproszenie. Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że każdy może wziąć udział  

w obradach Komisji. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski w związku  

z powyższym zwrócił się z prośbą aby nie mówić, że nie było Komisji ponieważ taka 

Komisja się odbyła. Przewodniczący Rady Miasta poinformował również, że radni 

pozytywnie zaopiniowali przedłożone projekty uchwał. Przewodniczący Rady Miasta  

p. Robert Krajewski w związku z powyższym wyraził opinię, że uważa on, że wszystko 

odbyło się zgodnie z procedurą.  

Radny p. Paweł Pecura odniósł się do powyższej wypowiedzi dotyczącej WPF. Radny 

zwrócił uwagę, że patrząc z perspektywy unijnej wiadomo na chwilę obecną, że kolejne 

perspektywy nie będą już tak dobre dla samorządów terytorialnych  

a zwłaszcza dla wydatków inwestycyjnych. Radny uzasadnił swoją wypowiedź tym, że 

polityka pozyskiwania środków zewnętrznych w Unii Europejskiej będzie się zmniejszać. 

Radny zauważył, że na chwilę obecną ma miejsce pozyskiwanie dużej ilości środków 
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zewnętrznych przy angażowaniu również własnych środków finansowych. Radny w związku 

z powyższym wyraził zdanie, że WPF w porównaniu z ogólną tendencją w kraju jest 

prawidłowa.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że zgadza się z wypowiedzią Radnego  

p. Mieczysława Szymalskiego, że cała sprawa postawiona została na głowie. Radny wyraził 

zdanie, że po to jest Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami aby tego rodzaju sprawy omawiać. Radny wyraził również zdanie, że powinna 

zostać dołączona do dokumentów i przedstawiona mapka obrazująca usytuowanie planowanej 

do zakupu nieruchomości. Radny wyraził zdanie, że radni powinni zostać zapoznani  

z powierzchnią nieruchomości oraz jej przeznaczeniem. Radny wyraził opinię, że cała 

sytuacja wskazuje na to, że komuś bardzo zależy na tym aby koniecznie kupić tą 

nieruchomość. Radny zwrócił się do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera z prośbą  

o rozdzielenie zadań. Radny poinformował, że przez całą sytuację znajduje się on w kropce 

informując jednocześnie, że zależy mu na realizacji ul. Kościuszki, ul. Łącznej oraz innych 

inwestycji na terenie miasta. Radny wyraził opinię, że to co robi Burmistrz Miasta jest to tzw. 

„mała anarchia”.  

Radny p. Krzysztof Laska nawiązał do tematu kwestii formalnej porządku obrad sesji 

Rady Miasta. Radny przypomniał, że w chwili kiedy Przewodniczący Rady Miasta pytał czy 

są jakieś uwagi do zaproponowanego porządku obrad nic nie padło. Radny zauważył, że  

w związku z powyższym burmistrz nawet nie miał możliwość rozdzielić tego na prośbę 

radnych natomiast w tej chwili wykonanie rozdzielenia jest niezgodne z prawem. Radny 

wyraził zdanie, że powyższe działanie było jedynie możliwe do wykonania przed ustaleniem 

porządku obrad.  

Radny p. Stanisław Dylewski ponownie nawiązał do tematu Komisji Planowania 

Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami. Radny wyraził zdanie, że gdyby 

odbyło się posiedzenie w/w Komisji być może zostałby wypracowany wniosek aby dokonać 

wydzielenia uchwały w/s nabycia przez miasto nieruchomości. Radny zwrócił uwagę, że 

jednak takiej możliwości nie było. Radny zwrócił uwagę, że jeżeli burmistrzowi zależy na 

dobrej współpracy i zrozumieniu mieszkańców to powinien przedstawić w jaki celu jest 

nabywana nieruchomość, powinno się odbyć w/w posiedzenie. Radny poinformował, że na 

chwilę obecną mieszkańcy nie mają wiedzy dlaczego planowane jest zakupienie 

nieruchomość Nr 1971/3. Radny wyraził zdanie, że chciałby wiedzieć co jest powodem 

nabycia w/w nieruchomości czy jest to faktycznie zakup istotny dla miasta i czy nie byłoby 

bardziej zasadne wydanie tych środków na inne cele.  

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił wniosek o przerwę w obradach sesji Rady Miasta. 

Radny uzasadnił swoją powyższą prośbę tym, aby w czasie przerwy w porządku obrad została 

udostępniona radnym do zapoznania mapa przedstawiająca lokalizację planowanej do zakupu 

działki. Radny poinformował, że domyśla się, o którą działkę chodzi jednak celem 

zweryfikowania swojej wiedzy chciałby zapoznać się z mapą. Radny wyraził zdanie, że do 

powyższego celu omówienia tematu planowanego zakupu nie służy Komisja Finansowa  

a Komisja Planowania. Radny zwrócił uwagę, że dopiero wczoraj zostały udostępnione 

dokumenty z związku z czym był to zbyt krótki czas na zapoznanie się z dokumentacją.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 10 minut przerwy celem 

zapoznania się osób zainteresowanych z dokumentacją oraz mapą obrazującą lokalizację 

planowanej do zakupu nieruchomości ozn. Nr. 1971/3.  

Przerwa w obradach sesji Rady Miasta godz. 16.20  

Wznowienie obrad sesji Rady Miasta godzi. 16.26. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał wznowienia obrad sesji 

Rady Miasta. Przewodniczący Rady Miasta następnie udzielił głosu Radnemu p. 

Mieczysławowi Szymalskiemu.  

Radny p. Mieczysław Szymalski poinformował, że po zapoznaniu się z informacjami 

jak wygląda w/w nieruchomość, gdzie jest usytuowana i przedyskutowaniu tematu między 

Radnymi Klubu „Niezależni Razem” została podjęta decyzja, że radni zagłosują za podjęciem 

uchwały w/s zmian w budżecie na 2019 r. Radny wyraził zdanie, że w podjęciu powyższej 

decyzji przeważyło to, że w projekcie zmiany uchwały budżetowej znalazło się wiele innych 

dobrych zmian dla miasta. Radny poinformował, że powyższa sytuacja nie miałaby miejsca 

gdyby została przeprowadzona Komisja Planowania. Radny wyraził zdanie, że łatwo jest 

przekonać radnych klubu „Niezależni Razem” informując jednocześnie, że radni w/w klubu 

nie są wichrzycielami i wystarczy odrobina szacunku wobec radnych. Radny zaapelował do 

Burmistrza Miasta, aby traktował on radnych Klubu „Niezależni Razem” jako radnych a nie 

jako wrogów. Radny zwrócił uwagę, że przedstawiciele w/w klubu zawsze głosują za tym co 

jest dobre dla miasta. Radny zauważył, że nie ulega wątpliwości, że kwota 930 000,00 zł. jest 

to spory wydatek. Radny zwrócił uwagę, że pomimo sporej kwoty nie ulega wątpliwości, że 

jest to spora działka znajdująca się na terenie miasta. Radny w następnej kolejności nawiązał 

do tematu kupna innej działki zlokalizowanej na Placu Waryńskiego po PKS. Radny 

przypomniał, że cena sprzedaży w/w działki była zupełnie inna. Radny poinformował, że 

również głosowałby on za zakupem w/w działki nawet gdyby cena była dwa razy wyższa. 

Radny uzasadnił swoją wypowiedź tym, że nie trzeba nikogo przekonywać jaką wartość miała 

ta działka i jak ważna jest ona dla miasta. Radny kończąc swoją wypowiedź zwrócił się  

z ponowną prośbą o informowanie radnych co do planowanych zakupów nieruchomości.  

Radny p. Jacek Wilczyński odnosząc się do tematu dyskusji zwrócił uwagę, że jedną 

przerwą można zrobić coś czego burmistrz nie potrafił zrobić od samego początku. Radny 

uzasadnił swoją wypowiedź tym, że wystarczy pokazać radnym mapę, aby przekonać ich do 

planowanego zakupu. Radny wyraził zdanie, że planowana do zakupu nieruchomość znajduje 

się w bardzo dobrym miejscu. Radny oznajmił, że sądził, że planowany zakup dotyczy 

zupełnie innej nieruchomości a mianowicie sytuowanej w pobliżu sklepu „Biedronka”. Radny 

zwrócił uwagę, że po zapoznaniu się z planami okazało się, że planowana do zakupu działka 

znajduje się w pobliżu ul. Tankowej i jest bardzo wartościową działką. Radny wyraził 

przekonanie, że pomógł on Burmistrzowi Miasta w głosowaniu nad uchwałą poprzez wyjście 

z propozycją przerwy w obradach sesji Rady Miasta. Radny w następnej kolejności nawiązał 

do tematu realizowanej inwestycji ul. Żale. Radny wyraził przekonanie, że sądził, że 

burmistrz odniesie się do dokumentacji w/w inwestycji oraz jak została ona sporządzona. 

Radny wyraził zdanie, że nie trzeba podejmować dużych działań, aby stwierdzić, że powyższa 

inwestycja skończy się 150 m przed końca drogi. Radny zauważył, że zabraknie jedynie 150 

m, aby całkowicie zakończyć wszystkie etapy w/w inwestycji. Radny zapytał jak została 

skonstruowana i podpisana umowa z Wójtem Gminy Ostrów Mazowiecka. Radny zauważył, 

że zawarta umowa mogła zostać podpisana na cały odcinek drogi lub nie. Radny wyraził 

opinię, że Wójt wyszedł na tym jako wygrany. Radny uzasadnił swoje stanowisko tym, że 

nowa nawierzchnia drogi została wykonana od strony Lubiejewa na tyle na ile starczyło 

środków finansowych. Radny w związku z powyższym zwrócił się z prośbą do Burmistrza 

Miasta p. Jerzego Bauera o zainteresowanie się sprawą ul. Żale. Radny zauważył, że na 

chwilę obecną nic nie zostało jeszcze stracone uzasadniając to tym, że na chwilę obecną 

możliwe jest jeszcze porozumienie się z Wójtem w/s. Radny zwrócił uwagę, że skoro miasto 

przeznaczyło na powyższą inwestycję tak sporą kwotę środków 530 000,00 zł. a mieszkańcy 

ul. Żale po stronie miasta zostają na lodzie to jest działanie niewłaściwe i należałoby o tych 

mieszkańców zawalczyć.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu dyskusji poinformował, że logika 

zwycięży i radni zagłosują za podjęciem uchwały w/s zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok. Radny poinformował również, że przedstawiona mapa przekonała radnych. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do podjętego powyżej tematu tj. zakupu działki po PKS. 

Radny przypomniał, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer otrzymał od radnych przyzwolenie 

aby miasto przystąpiło do przetargu zakupu powyżej nieruchomości. Radny zwrócił uwagę, 

że środki finansowe na zakup nieruchomości były ponieważ miasto otrzymało 3 400 000,00 

rekompensaty za lokale. Radny poinformował, że jednak burmistrz do przetargu nie przystąpił 

i na chwilę obecną bolesne jest to, że nieruchomość ta należy do kogoś innego co 

spowodowało wzrost cen komunikacji (o 3 zł) międzymiastowej. Radny w związku  

z powyższym wyraził zdanie,  że tak się stało na życzenie władz miasta. Radny zwrócił 

uwagę, że zakupując powyższą działkę można by było wykonać na potrzeby mieszkańców 

miasta nowe parkingi. Radny wyraził opinię, że na chwilę obecną nowy właściciel działki 

również może wykonać co zechce i wybudować co zechce. Radny wyraził zdanie, że 

Burmistrz Miasta nie podejmując inicjatywy przystąpienia do przetargu zlekceważył sprawę.  

Radny p. Krzysztof Laska odnosząc się do powyższej wypowiedzi Radnego  

p. Stanisława Dylewskiego wyraził zdanie, że należy mierzyć siły na zamiary. Radny 

zauważył, że działki, o których mówi radny kosztują w granicach od 800 zł.  do 1000 zł. za 

metr. Radny zwrócił uwagę, że w przypadku powyższej działki miasto nie miało prawa 

pierwokupu ani nie znało ceny. Radny wyraził zdanie, że w powyższej sprawie należy myśleć 

racjonalnie i brać pod uwagę to co jest w realnych pieniądzach i dobre dla miasta.  

Radna p. Beata Herman odnosząc się do tematu zakupu działki po PKS zauważyła, że 

tak jak wspominał Radny p. Krzysztof Laska w/w działka była bardzo droga i nie na 

możliwości miasta. Radna przypomniała, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wykonał 

znacznie większą rzecz niż zakup działki po PKS a mianowicie odzyskał dla miasta teren pod 

Carrefour. Radna wyraziła zdanie, że należy oddać sprawiedliwość ponieważ powyższa 

sprawa był to prawny węzeł gordyjski.  

Radny p. Stanisław Dylewski ponownie nawiązał do tematu terenu znajdującego się 

po przystanku PKS. Radny zwrócił uwagę, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer posiadał 

przyzwolenie Rady na przystąpienie do przetargu zakupu powyższej nieruchomości. Radny 

zapytał czy w związku powyższym burmistrz przystąpił do przetargu. Radny wyraził opinię, 

że najbardziej istotne w całej sprawie jest to, że Burmistrz Miasta nie przystąpił do 

postępowania przetargowego tym samym lekceważąc powyższy przetarg i radnych. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do tematu dyskusji podziękował, że 

radni przekonali się do proponowanych zmian. Burmistrz Miasta odwołując się do 

powyższych wypowiedzi przypomniał, że o godzinie 14.00 odbyło się posiedzenie Komisji 

Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego. Burmistrz Miasta p. Jerzy 

Bauer zwrócił uwagę, że nikt spoza członków Komisji nie wziął udziału w obradach 

natomiast teraz w obliczu publiczności radni mówią, że się powyższą sprawą interesują. 

Burmistrz Miasta zauważył, że sprawa projektu uchwały w/s zmian w budżecie uzyskała 

pozytywną opinię w/w Komisji. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że nie będzie 

za każdym razem reagował na telenowelę, że burmistrz nie słucha radnych, lekceważy itd. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił uwagę, że powyższa telenowela nie skończy się 

przed końcem kadencji. Burmistrz Miasta podziękował radnym, że dali się przekonać co do 

proponowanych zmian.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zamknął powyższą dyskusję  

następnie poddał pod głosowanie kolejno projekty uchwał: 
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Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/94/2019 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 r. 

Wyniki głosowania: 
za : 20, przeciw : 0, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/95/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019 – 2029. 

Wyniki głosowania: 
za : 18, przeciw : 2, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Jacek Wilczyński, Edward 

Zalewski 

PRZECIW (2) 

Anna Krajewska, Renata Teresa Trojanowska 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/96/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2019 roku. 

Wyniki głosowania: 
za : 19, przeciw : 1, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, 

Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 

Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Jacek 

Wilczyński, Edward Zalewski 

PRZECIW (1) 

Anna Krajewska 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 
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5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka rozpoczął wprowadzenie do tematu uchwały 

udzielając informacji dot. zakresu zmian jakie zostały zaproponowane w projekcie uchwały.  

W dyskusji wzięli udział: 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zadał pytanie czy zaproponowany projekt uchwały wiąże się 

z problemem ZGK w sprawie odbioru niektórych frakcji nieczystości tzw. gabarytów na 

wysypisku śmieci położonym w Starym Lubiejewie. Radny pytał o informacje na temat 

przytoczonego problemu. Zapytał czy zaistniała sytuacja będzie miała wpływ na płynność 

odbioru niektórych frakcji nieczystości przez wysypisko śmieci.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, iż projekt uchwały zakłada zmiany  

o charakterze proceduralnym. Dodał, że przedmiot uchwały nie wiąże się z kwestią poruszoną 

przez radnego p. Jerzego Pawluczuka. Zwrócił uwagę, że cały kraj boryka się z problemem 

dot. nadwyżki frakcji nadsitowych. Przypomniał, iż prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski  

w swoich wypowiedział wielokrotnie udzielał informacji o trudnościach na rynku z odbiorem  

i utylizacją niektórych rodzajów odpadów. Poinformował, iż ww. odpady będą gromadzone 

przez władze miasta do momentu znalezienia odbiorcy. Wyraził zdanie, że może wystąpić 

nasilenie problemu.  

Innych głosów w dyskusji nie było. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały Nr IX/97/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Ostrów 

Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 
za : 20, przeciw : 0, wstrzymało się : 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (1) 

Henryk Wilczewski 

 

 

6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  9-ej  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka został wyczerpany. Następnie podziękował za 

aktywny udział w obradach sesji  i zamknął obrady.  

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 
 

Sporządziły: 

Sylwia Brzostek – inspektor 

Jolanta Zadroga - inspektor 
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Magdalena Tyl-pomoc administracyjna 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


